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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll fört vid 
sammanträde 2023-01-31, § 13 

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 31 januari kl. 17:30 – 17:53 

 Plats Hantverkargatan 3, Glasbruket 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 6 februari 2023 §§ 1-4, 6-13 

Omedelbart justerade paragrafer 2023-01-31 § 5 

  

  

Närvarande  

 

 Beslutande ledamöter: 

Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 

Karin Ernlund (C), vice ordförande 

 Stian Armstad (S) 

Petra Larsson (S) 

Hassan Jama (V)  

Ann Karlsson (V) 

Marie-Helena Fjällås (MP) 

Anna Cederschiöld Stuart (M) 

Mikael Sundin (M) 

Leif Söderström (SD) 

Hanna Wistrand (L)  

 

Ersättare:  

Anders Öhrling (S) 

Lotten Hammar (S) 

Niki Konomi (S) 

Lisa Söderblom Arce (V) 

Christoffer Hökmark (M) 

Peter Strandberg (M) 

Christoffer Heimbrand (L) 

Mikael Peterson (C) 

 
 

 

 

Tjänstemän: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), politisk sekreterare 

Anna Falk (C), förvaltningschef Marina Högland, Peter Ahlström, 

Carina Braun, Sophie Dahlberg, Susanne Olsson, Niklas 

Pettersson, Robert Sköld, Jenny Tirén Berg, personalföreträdare 

för Kommunal Linda Runcrantz, nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

§ 13 
Övrigt 
Nämndintroduktion för nya idrottsnämnden den 31 januari 2023 
kl 8:30-16:30. 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att arvode ska utgå för de ledamöter 
och ersättare i idrottsnämnden som deltagit på nämndens 
introduktionsdag. 
 
Vice ordföranden Karin Ernlund (C) ställde en fråga kring en 
förening som verkar på Aspuddens IP vars materialförråd ska 
rivas. 
 
Robert Sköld, avdelningschef för idrottsverksamhet ute svarar att 
förrådet kommer att rivas då konstgräs ska läggas. I september 
2022 fick föreningen besked om att förrådet ska rivas. 
 
Vice ordföranden Karin Ernlund (C) ställde en fråga kopplat till 
Skarpnäcksfältet och Hammarby IF och den skrivelse som 
kommit från flera föreningar. 
 
Förvaltningschefen Marina Högland svarar att förvaltningen har 
en pågående process för att titta på möjligheterna på platsen. 
Förvaltningen samverkar med andra parter i staden för att titta 
på markförhållandena och för en dialog kring bästa möjliga 
lösning för Hammarbys behov samt för de föreningar som 
bedriver verksamhet på Skarpnäcksfältet. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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